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Svensk Travsports styrelse har tagit del av er skrivelse.  

Det finns en arbetsgrupp som arbetar med frågan bestående av Svensk Travsports representanter i 

avelsrådet ledda av Ulf Hörnberg. 

Det är en komplex och viktig fråga som berör hela den svenska travsporten. Några viktiga aspekter 

att ta hänsyn till är det totala tävlingsunderlagets kvalitet och kvantitet, hästvälfärds och 

hållbarhetsaspekter. 

Det finns flera olika beståndsdelar och förslag i er skrivelse och ambitionen för arbetsgruppen är att 

presentera ett första ”helhetsförslag” till lösning för Svensk Travsports styrelse den 15 februari. På 

det mötet kommer vi också att diskutera tidplan och genomförandeplan för förankring inför ett 

preliminärt beslutsdatum den 28 oktober. Utifrån vad som kommer fram på det styrelsemötet får vi 

se hur frågan kommer att hanteras och kommuniceras till er och andra intressenter. 

 

För styrelsens räkning 

 

Ulf Hörnberg 
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